
Beste griffie,

De VVD Rijswijk heeft de volgende vragen t.a.v. IB 19096:

- In hoeverre vindt de wethouder dat zij verantwoordelijk is voor het informeren van de Raad omtrent 
de financiële ontwikkelingen van museum Rijswijk?

- Indien de wethouder het met ons eens is, zou zij dan eens per kwartaal de Raad op de hoogte 
kunnen stellen, en in navolging daarop

- Is de wethouder het dan ook met ons eens dat de informatie bijeenkomsten (zoals 25 september jl.) 
georganiseerd door het museum niet (meer) nodig zijn?

Vriendelijke groet,

Menno Ezinga, VVD Rijswijk


